

Outlook

ARRIVE LE 11 FEV. 2025

NO ENREGIST. 01101

FW: WIPO Vacancy Announcements / Avis de vacance d'emploi OMPI

À partir de E-documents <e-documents@wipo.int>

Date Mar 11/02/2025 13:40

À E-documents <e-documents@wipo.int>

We have the pleasure to inform you that the following vacancy announcement has been published on our career site:

DIGITAL HR LEAD – P4 - 25070-FT

HR Data and Technology Unit, Human Resources Operations Service, Human Resources Management Department, Sector of the Director General

Application Deadline – 10 March 2025

IMPORTANT NOTICE REGARDING APPLICATION DEADLINE: Please note that the deadline for applications is indicated in local time as per the time zone of the applicant's location.

View listing at: https://wipo.taleo.net/careersection/wp_2/jobsearch.ftl?lang=en

Nous avons le plaisir d'annoncer que l'avis de vacance d'emploi ci-après vient d'être publié dans le système de recrutement électronique de l'OMPI :

CHEF(FE) DE GROUPE CHARGÉ(E) DE LA TRANSFORMATION NUMÉRIQUE DANS LE DOMAINE DES RESSOURCES HUMAINES – P4 - 25070-FT

Groupe des données et technologies relatives aux ressources humaines, Service des opérations relatives aux ressources humaines, Département de la gestion des ressources humaines, Secteur du Directeur général

Date de clôture – 10 mars 2025

INFORMATION IMPORTANTE CONCERNANT LE DÉLAI DE CANDIDATURE: Veuillez noter que la date et l'heure limites pour le dépôt des candidatures sont celles qui correspondent au fuseau horaire du lieu où la candidature est soumise.

Afin de consulter la liste complète des avis de vacance récemment publiés, veuillez cliquer sur le lien suivant: https://wipo.taleo.net/careersection/wp_2/jobsearch.ftl?lang=en

Human Resources Management Department
World Intellectual Property Organization (WIPO)
Geneva, Switzerland

World Intellectual Property Organization Disclaimer: This electronic message may contain privileged, confidential and copyright protected information. If you have received this e-mail by mistake, please immediately notify the sender and delete this e-mail and all its attachments. Please ensure all e-mail attachments are scanned for viruses prior to opening or using.

Classification: WIPO FOR OFFICIAL USE ONLY